
 
  

 
 

Protokoll Styremøte nr. 2025-03 

Tid og sted:   Onsdag 19.03.2025 kl. 17.00-19.00 
 
Til stede:  Jeanette Haveland Antoniazzi  

Ulrikke Galtung Døsvig Hoff (kom kl. 17.50) 
Egil Nielsen 

 
Til stede på Teams:   

Cem Yilmaz (kom kl. 17.15)  
Kristen Kvame 
Hedda Høyer 
Simen Urianstad  
Anita Lervik, Styremedlem NBBF  
Axel Langaker, Generalsekretær NBBF 

 
    
Fra administrasjonen: Lene Instebø (referent). 
 
 
Saksliste 
 
Sak nr. 16/2025 Godkjenning av saksliste, og saker til eventuelt. 
Sak nr. 17/2025 Protokoll fra forrige styremøte. 
Sak nr. 18/2025 Oppfølging av saker  
Sak nr. 19/2025 Orientering fra komiteer, AU og administrasjon 
  Sak nr. 74/2024 Budsjett 
  Sak nr. 14/2025 Regionsting 
Sak nr. 20/2025 Økonomi 
Sak nr. 21/2025 Eventuelt 
 
 
 
Sak nr. 16/2025 Godkjenning av saksliste, og med 1 sak til eventuelt. 

- Navneforslag til sonene i NBBF Region Vest 
 

  Vedtak: Sakslisten ble godkjent med en sak til eventuelt. 
 
Sak nr. 17/2025 Protokoll fra forrige styremøte. 
   Vedtak: Protokoll 2025-02 ble godkjent. 
 
  



 
  

 
 

 
Sak nr. 18/2025 Oppfølging av saker  
 

Sak nr. 75/2024 Budsjett 
 
Administrasjonen la frem budsjettforslaget.  
Sammenlignet med regnskapet 2024 er det en mindre økning på 
inntektssiden, og en betraktelig større økning på utgiftssiden. Det 
er personalkostnader som bidrar til økte utgifter sammen med økt 
leie av kontor og lokaler for aktivitet. Innkjøp av premier er også 
økt betraktelig. Administrasjonen har bestilt spesiallagde EB 
medaljer og har også bestilt for neste sesong. Dette skyldes lang 
produksjonstid og lang frakttid.  
 
Budsjettet som ble lagt frem går med et lite overskudd. 
 

Vedtak: Styret vedtok budsjettet for 2025.    
 

Sak nr. 14/2025 Regionsting 
 

Dirigenten er på plass, og valgkomiteen er i gang. 
En ny valgkomité må opprettes. Lederen sitter ett år til, men styret 
må finne kandidater til to styremedlemmer og én vara. Oppgavene 
er fordelt. 
Beretningen er nesten ferdig skrevet fra administrasjonen. Gjenstår 
konklusjon og kommentar til regnskapet.  
 
Det er nødvendig med en gjennomgang av lovnormen for å sikre en 
smidig innlemmelse av Region Sør. I tillegg må styret vurdere om 
kampreglementet bør oppdateres. 

       
Sak nr. 19/2025 Orientering fra komiteer, AU og administrasjon 

 
Orientering fra AU:  
AU har behandlet en sak om Diskfoul og påpekt at 
dommerrapporten er mangelfull, noe som gjør det vanskelig å 
vurdere ytterligere straffereaksjoner.  
 
På generelt grunnlag er det utfordringen er at få dommere har 
erfaring med å skrive rapporter eller vet hva som skal inkluderes, 
da dette ikke er en del av dommerkursene. Administrasjonen i Vest 
har meldt inn saken til NBBF.  
 
Generalsekretær Axel Langaker orienterte fra NBBF sentralt.  
 
DL orienterte fra administrasjonen, 
 
 Vedtak: Styret tok orientering til etterretning 



 
  

 
 

 
Sak nr. 20/2025 Økonomi 

 
Driftsinntekter ligger over budsjett og skyldes blant annet:  
- økte «Andre inntekter» som seriekontingent, bingoinntekter og 

gebyr/bøter. 
- «Tilskudd» ligger under budsjett, og skyldes i all hovedsak at tilskudd 

til jentefondet ikke er utbetalt.  
 

Driftskostnadene ligger betraktelig under budsjett og skyldes blant annet:  
- Lavere lønnskostnader.  
- Lavere leiekostnader  
- Mindre utbetalt tilskudd til klubber enn budsjettert. Det har vært 

færre EB arrangement enn budsjettert for og jentefond midlene er 
ikke utbetalt i 2024.   

 
Resultatregnskapet viser et overskudd på kr 669 365.  
 
Styret diskuterte hvordan overskuddet kan forvaltes, og vedtok å bruke 
kr 400.000 av egenkapitalen til jentesatsning fordelt over 2 år. Styret 
diskuterte utfordringer rundt rekruttering og frafall blant jenter, og 
hvordan midlene skulle komme fellesskapet til gode.   
 
 Regnskapet er oversendt revisor for revidering.  

 
Styret har oppfordret Kristen til å komme med forslag til plassering 
av egenkapital for å best mulig renter på midlene. Kristen la frem 
sitt forslag og styret var positiv til å sette inn midler på rentefond.  
DL og Kristen jobber vider. I første omgang ga styret tilsagn til å 
flytte midler fra høyrentekonto over til rentefond.  
 

Vedtak: Styret vedtok regnskapet og å bruke deler av egenkapitalen 
til jentesatsning. Styret vedtok også å sette deler av egenkapitalen i 
et rentefond.  

 
Sak nr. 21/2025 Eventuelt 
 

Navneforslag til sonene i NBBF Region Vest 
Denne saken ble ikke tatt opp, men sees på i forhold til 
gjennomgang av kampreglement/lovnorm gjennomgang.  
 
Et siste innspill på tampen, var å skyve møteslutt til 19.30.  
Vedtak: styret vedtok å skyve møteslutt til kl. 19.30 

 
 
Møteslutt kl.19.30 
 
Referent Lene Instebø 24.03.2025  



 
  

 
 

Gjennomlest av regionsleder 24.03.2025 


